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PROTOKÓŁ NR V/2011 

 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 31 marca 2011 roku 

 
 
V sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 31 marca 2011 roku  
o godzinie 1400, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 14 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu), Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora i zastępująca Skarbnika Gminy – Katarzyna Nelle. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

W związku z tym, że na sesję zaproszono przedstawicieli poszczególnych Ludowych 
Zespołów Sportowych (LZS) z terenu gminy T. Dżygała poprosił Burmistrza o wręczenie 
pucharów. 
BURMISTRZ podsumował sezon Ligi Gminnej LZS w tenisie stołowym w sezonie 
2010/2011. W rozgrywkach uczestniczyło 6 drużyn. Podziękował wszystkim drużynom  
za zorganizowanie rozgrywek oraz działaczom sportowym, którzy brali udział w obsłudze 
Ligi Gminnej, a zawodnikom pogratulował uzyskanych wyników.  
Klasyfikacja końcowa w sezonie 2010/2011 przedstawiała się następująco: 
1. LZS Zalesie Małe    
2. LZS Łagiewniki   
3. LZS Smolice - Sroki  
4. LZS Kobylin   
5. LZS Kuklinów   
6. LZS Fijałów. 
Burmistrz poprosił o wystąpienie przedstawicieli poszczególnych Klubów i wręczył im 
pamiątkowe puchary. 
T. DŻYGAŁA zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym wraz  
z zaproszeniem. 
M. DYMARSKI powiedział, że członkowie Komisji Rewizyjnej podczas prac nad projektem 
budżetu na rok 2011 złożyli wniosek o obniżenie diety Wiceprzewodniczącego do takiej 
wysokości, jak przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady. Z uwagi na to,  
że w przedstawionym projekcie uchwały nie został on uwzględniony wnosi autopoprawkę  
i prosi o poddanie jej pod głosowanie. Powiedział też, że wyborcy ocenią Radnych,  
czy potrafią na przykład zmniejszyć swoje wynagrodzenia w ramach oszczędności, czy tylko 
zmniejszać środki przeznaczone na różne zadania realizowane dla społeczeństwa.  
T. DŻYGAŁA powiedział, że przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej na pozostałych 
posiedzeniach komisji stałych. Członkowie Komisji Spraw Społecznych nie mieli żadnych 
uwag do przedstawionego projektu uchwały i przyjęli go bez zmian, głosując 5 za, natomiast 
członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa nie wnieśli żadnych uwag  
i przedstawiony projekt uchwały przyjęli głosując: 4 za i 1 wstrzymujący. Wniosek ten miał 
małe poparcie, dlatego nie został wprowadzony do porządku obrad na dzisiejszej sesji. 
BURMISTRZ wyjaśnił, że ta sprawa nie może być przedmiotem ustalania porządku obrad 
sesji, gdyż projekt uchwały jest już zamieszczony w proponowanym porządku obrad – punkt 
11 podpunkt e. Poprosił, żeby propozycje zmian dotyczące tego projektu zgłaszać podczas 
jego omawiania. 
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P. CHLEBOWSKI powiedział, że wniosek formalny członków Komisji Rewizyjnej był 
zgłoszony już dużo wcześniej i jego zdaniem powinien być przedstawiony na posiedzeniach 
wszystkich komisji. Jego zdaniem wniosek ten został pominięty, gdyż uchwała w sprawie  
ustalenia wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży radnych Rady 
Miejskiej w Kobylinie została wywołana dopiero dzisiaj, na dzisiejsze spotkanie. Gdyby  
na posiedzeniu Komisji w dniu 28 marca br. nie zabrał głosu w tej sprawie nikt nie 
przekazałby wniosku na pozostałych komisjach.  
BURMISTRZ poprosił, żeby nie wprowadzać obecnych na sesji w błąd, gdyż projekt 
uchwały, o której mowa od początku był umieszczony w porządku obrad wszystkich komisji 
stałych i przesłany Radnym wraz z pozostałymi materiałami na komisje i sesję. Nie rozumie 
dlaczego Radny Chlebowski mówi, że wcześniej nie było to ujęte. Projekt uchwały jest,  
ale z treścią inną, niż życzyłaby sobie część członków Komisji Rewizyjnej.   
P. CHLEBOWSKI  powiedział, że nie ma uwag do porządku obrad, czy też projektu uchwały 
tylko do tego, że nie uwzględniono złożonego już wcześniej wniosku Komisji Rewizyjnej – 
on wogóle nie zaistniał. 
BURMISTRZ powiedział, że Przewodniczący Rady przedstawiał stanowisko Komisji 
Rewizyjnej w tym zakresie na posiedzeniach pozostałych komisji i każdy radny mógł zająć 
stanowisko zarówno w sprawie przedstawionego projektu, jak i wniosku Komisji Rewizyjnej.  
Natomiast jeżeli chodzi o autopoprawkę, to może zostać zgłoszona dopiero podczas 
rozpatrywania punktu dotyczącego problemowego projektu uchwały.  
P. CHLEBOWSKI powiedział, że wszystko się zgadza. Zauważył, że Burmistrza nie było  
na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej z powodu innych obowiązków służbowych i nikt tego  
nie kwestionuje, ale gdyby sami członkowie Komisji nie przypomnieli o złożonym wcześniej 
wniosku formalnym, to przy omawianiu projektu tej uchwały nikt by o nim nie wspomniał. 
Tym samym nie chcieli niczego wymuszać, tylko poprosili Przewodniczącego Rady  
o przekazanie tej informacji na pozostałych posiedzeniach komisji. 
T. DŻYGAŁA powiedział, że nawet gdyby nie zażądano od niego przedstawienia wniosku  
na pozostałych komisjach zrobiłby to, gdyż zawsze przekazuje sprawy sporne poruszone  
na posiedzeniu którejś z komisji do wiadomości pozostałych radnych. W poprzednich 
kadencjach Rady też stosowano takie zasady. Wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna złożyła 
wniosek o obniżenie diety Wiceprzewodniczącego już dużo wcześniej, ale powiedzieliśmy 
wtedy, że wrócimy do sprawy podczas omawiania projektu uchwały regulującej wypłatę diet 
dla radnych. Panowie radni przypomnieli o wniosku na posiedzeniu Komisji, a on przekazał 
informacje pozostałym radnym. 
M. DYMARSKI zaznaczył, że wniosek złożony został już podczas prac nad projektem 
budżetu. Jego zdaniem sesja jest po to, aby wszyscy radni mogli się wypowiedzieć na dany 
temat. 
BURMISTRZ powiedział, że radni powinni znać Statut Gminy. Jest w nim napisane, że jeżeli 
wniosek z komisji nie uzyska akceptacji w postaci na przykład autopoprawki, to można go 
zgłosić oficjalnie podczas sesji. Cała Rada musi zająć wobec niego stanowisko. Jego zdaniem 
dyskusja na ten temat w tym momencie jest niepotrzebna. Każdy radny może zgłosić wniosek 
podczas omawiania projektu problemowej uchwały. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 14 za. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 
6. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2010 roku. 
7. Stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2010 roku. 
8. Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, 

których członkiem jest Gmina Kobylin. 
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9. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami za lata 2009 – 2010. 
10. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska za lata 2009 – 2010. 
11. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kobylin na lata 2011 – 2016, 

b) w sprawie: trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego Gminy Kobylin oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania, 

c) w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie ustalenia 
opłat za użytkowanie gruntów stanowiących własność gminy, 

d) w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym  
na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, których przedmiotem jest  
ta sama nieruchomość,  

e) w sprawie: ustalenia wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 
podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie, 

f) w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2010, 

g) w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  
w Kobylinie za rok 2010, 

h) w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej  w Kobylinie za rok 2010, 

i) w sprawie: podziału wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie 
za rok 2010,   

j)  w sprawie: nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 
środków stanowiących fundusz sołecki, 

k) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XLV/259/10 Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 22 października  2010 r. w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2011,  

l) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata  
2011 – 2025, 

m) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 
12. Wolne głosy i wnioski 
13. Zakończenie. 
 
Ad. 2. 
T. DŻYGAŁA poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzedniego 
posiedzenia Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 14 za. 
 
Ad. 3. 
P. CHLEBOWSKI poprosił o to, aby Przewodniczący zwoływał sesje Rady o godzinie 1800, 
gdyż teraz, kiedy rozpoczęły się prace w polu godzina 1400 jest dla niektórych uciążliwa.  
W okresie zimowym sesje mogą odbywać się o 1400.  
T. DŻYGAŁA wyjaśnił, że nie przewidział takiej poprawy pogody i dlatego zwołał sesję 
marcową jeszcze na godzinę 1400. Następne sesje będą już zwoływane w godzinach 
wieczornych. 
 
Ad. 4. 
T. DŻYGAŁA zapytał, czy radni mają jakieś pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
P. CHLEBOWSKI zapytał o wysokość nagród przyznanych za wysokie osiągnięcia sportowe 
w roku 2010. 
BURMISTRZ powiedział, że Rada przeznaczyła na ten cel 30.000 zł. Do Urzędu wpłynęły  
44 wnioski o przyznanie nagrody sportowcom z 3 klubów: KS Piast, UKS Samson,  
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LKS Spółdzielca. Dla sportowców KS Piast przyznano 15.000 zł, UKS Samson – 9.000 zł,  
a LKS Spółdzielca – 6.000 zł. Nagrody były wyższe niż w roku poprzednim, szczególnie dla 
zawodników sumo ze względu na wyższe osiągnięcia. Dodał, że dla najmłodszych 
sportowców – tenisistów Zespół Opiniujący przyznał nagrody rzeczowe w postaci okładzin 
na rakietki do tenisa stołowego. W skład Zespołu Opiniującego, podobnie jak w roku 
ubiegłym wchodzili przedstawiciele poszczególnych komisji Rady, Przewodniczący  
i Wiceprzewodniczący Rady oraz Burmistrz, Sekretarz i P. Wasielewski. Uroczyste wręczenie 
nagród odbyło się 23 marca w Remizie OSP Kobylin przy ul. Krobskiej. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że jego zdaniem nagrody powinny być przyznawane tylko 
sportowcom z naszej Gminy. Niestety część nagrodzonych zawodników z KS Piast jest spoza 
terenu Gminy Kobylin.  
BURMISTRZ wyjaśnił, że jeżeli są takie sugestie, to należy zastanowić się nad zmianą 
regulaminu przyznawania nagród. W kadrze Piasta tylko połowa zawodników jest z terenu 
naszej Gminy. Jego zdaniem za awans do III ligi należało nagrodzić cały zespół, bo wszyscy 
przyczynili się do sukcesu, a nie tylko Kobyliniacy. Poprosił radnych o rozstrzygnięcie tej 
kwestii i ewentualną zmianę regulaminu.  
J. RATAJCZAK zapytał o to, czy musimy budować zaplecze socjalne przy kompleksie boisk 
Orlik, czy możemy skorzystać z pomieszczeń hali sportowej. Zapytał też o to, jakie będą 
dochody dla Gminy z tytułu budowy farmy wiatrowej. 
BURMISTRZ powiedział, że był w Ministerstwie Sportu i Turystyki w sprawie budowy 
boisk sportowych i otrzymaliśmy zgodę na odstąpienie od typowego projektu kompleksu 
boisk Orlik dotyczące budowy zaplecza socjalnego. Dostaliśmy pisemną informację  
o przyznaniu przez Sejmik Województwa Wielkopolskiego dotacji dla Gminy w wysokości 
33% kosztów kwalifikowanych, jednak nie więcej niż 333.000 zł, a także promesę 
wystawioną przez Ministerstwo Sportu i Turystyki dotyczącą zabezpieczenia środków 
finansowych w budżecie państwa na wspomniane zadanie do kwoty 500.000 zł. Udział 
środków budżetu państwa w realizacji budowy kompleksu sportowego nie może przekroczyć 
47% kosztów kwalifikowanych. Ministerstwo wydało też ostateczną wersję specyfikacji 
istotnych warunków zamówienia, w związku z czym pracujemy nad przygotowaniem 
przetargu i w najbliższym czasie zostanie on ogłoszony. Dodał, że ostatnio rozmawiał  
z panem G. Haussmannem i z informacji jakie od niego uzyskał wynika, iż jesienią tego roku 
firma będzie utwardzać drogi dojazdowe do działek, na których mają powstać turbiny,  
a pierwsze wiatraki powstaną wiosną 2012 roku. Z budowy 17 turbin do budżetu Gminy 
będzie wpływał dochód w wysokości ok. 1 mln zł rocznie z tytułu podatku od nieruchomości. 
Rolnicy z naszej Gminy, od których firma Altus dzierżawi grunty pod budowę turbin już 
dostają dzierżawę w wysokości 6 tys. euro rocznie. Dodał, iż firma Altus ubiega się teraz  
o wydanie decyzji środowiskowych i uzupełnia pozostałą dokumentację niezbędną  
do wydania pozwolenia na budowę.  
P. CHLEBOWSKI poprosił o wyjaśnienie dlaczego dofinansowanie z Ministerstwa Sportu  
i Turystyki do budowy boisk Orlik 2012 wzrosło z 33% do 47% kosztów kwalifikowanych.  
BURMISTRZ powiedział, że początkowo przy Zespole Szkoła Podstawowa i Przedszkole  
w Kobylinie planowaliśmy wybudować boisko wielofunkcyjne, gdzie koszt inwestycji  
to kwota ok. 400 tys. zł, przy dofinansowaniu Ministra w wysokości 50% kosztów 
kwalifikowanych, jednak nie więcej, niż 200 tys. zł. Koszt budowy boisk typu „Orlik” 
szacowany był na kwotę 1 mln. zł, a w praktyce średni koszt budowy kompleksu  
w województwie wielkopolskim wynosił ok. 1,4 mln zł. Dofinansowanie było niezmienne, 
czyli po 33%, nie więcej niż 333 tys. zł z Ministerstwa i od Wojewody. Pozostałe koszty 
pokrywały gminy. Z roku na rok koszty budowy „Orlików” zmniejszały się. Dla mniejszych 
gmin, takich jak nasza mimo wszystko koszty budowy „Orlików” były zbyt wysokie. Minister 
Sportu i Turystyki zaproponował większe dofinansowanie dla gmin, w których dochód 
podatkowy na 1 mieszkańca nie przekracza 1.000 zł. W roku 2010 dochód ten w naszej 
Gminie wyniósł 815,49 zł, dlatego zaproponowano nam dofinansowanie z Ministerstwa  
w wysokości 47%. Przy takiej dotacji koszty budowy kompleksu boisk „Orlik” są 
porównywalne do kosztów budowy boiska wielofunkcyjnego i dlatego zmieniliśmy decyzję.  
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Ad. 5. 
T. DŻYGAŁA poprosił o krótkie przedstawienie informacji o realizacji zadań z zakresu 
pomocy społecznej, stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
I. DOMASZEWSKA powiedziała, że w ubiegłym roku Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej (OPS) realizował zadania zlecone – głównie wypłata zasiłków dla rodzin 
poszkodowanych przez powódź, kwota 835.103 zł i zadania własne, w ramach których 
realizowano między innymi wypłatę zasiłków stałych dla osób o określonym stopniu 
niepełnosprawności, zasiłki okresowe, dofinansowywano zakup posiłków dla dzieci  
w szkołach, dofinansowywano usługi opiekuńcze dla osób starszych, wypłacano zasiłki 
celowe i specjalne celowe, pokrywano częściowo opłaty za pobyt osób w domach pomocy 
społecznej. Na realizację zadań własnych wydano kwotę 472.651,16 zł. Głównym powodem 
przyznawania pomocy jest bezrobocie oraz długotrwała i ciężka choroba. Oprócz 
wymienionych zadań OPS wypłaca świadczenia rodzinne, alimentacyjne, a także co nie 
stanowi obciążenia dla budżetu Gminy – wydaje stanowiska dotyczące sytuacji kombatantów 
oraz wydaje decyzje potwierdzające prawo do korzystanie ze świadczeń zdrowotnych 
finansowanych ze świadczeń publicznych dla osób, które nie posiadają ubezpieczenia 
zdrowotnego z innego tytułu. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
poszczególnych komisji dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 14 za. 
 
Ad. 6. 
T. DŻYGAŁA zapytał radnych, czy mają pytania dotyczące informacji o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2010 roku, stanowiącej załącznik nr 4  
do niniejszego protokołu.   
M. POLNY powiedział, że od września 2010 roku jednostka kobylińska policji pracuje  
w składzie 7 osobowym, szeregi zasiliła sierżant Teresa Walkowiak, która pełni służbę  
na stanowisku policjanta służby patrolowej. W minionym roku policjanci ujawnili ogółem 
433 wykroczenia na terenie Gminy Kobylin, przeprowadzili aż 62 interwencje domowe, 
których główną przyczyną było nadużywanie alkoholu. Zwrócił uwagę na zmianę numeru 
telefonu do Posterunku Policji w Kobylinie – nowy numer to: 62 725 53 30 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
poszczególnych komisji dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 14 za. 
 
Ad. 7. 
T. DŻYGAŁA powiedział, że kolejnym punktem porządku obrad jest informacja o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2010 roku, stanowiąca załącznik nr 5  
do niniejszego protokołu. Informacja została dokładnie omówiona na posiedzeniach komisji. 
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii poszczególnych komisji 
dotyczących omawianej informacji. 
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Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
J. RATAJCZAK zapytał, czy w minionym roku był wypadek śmiertelny, o którym 
Komendant Miejsko-Gminny w Związku OSP RP wspomniał w swoim sprawozdaniu. 
T. DŻYGAŁA powiedział, że Komendant wyjaśniał to na pozostałych komisjach  
i przepraszał, za błąd w sprawozdaniu. Wypadek ten miał miejsce w roku 2009. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 14 za. 
 
Ad. 8. 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę na kolejny punkt porządku obrad – informację o działalności 
związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których członkiem jest Gmina 
Kobylin, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Zapytał radnych czy mają jakieś 
pytania odnośnie omawianej informacji. 
Pytań nie zadano. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
poszczególnych komisji dotyczących omawianej informacji. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 14 za. 
 
Ad. 9. 
T. DŻYGAŁA powiedział, że sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami za lata 
2009 – 2010, stanowiące załącznik nr 7 do niniejszego protokołu zostało omówione bardzo 
szczegółowo na posiedzeniach poszczególnych komisji. 
W. POPIOŁEK powiedział, że Burmistrz jest zobligowany do składania co dwa lata zarówno 
omawianego sprawozdania, jak i Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska.  
W naszej Gminie gospodarka odpadowa ulega sukcesywnej poprawie, jednak ilość 
wyprodukowanych odpadów ciągle wzrasta. Średnio jeden mieszkaniec w ciągu jednego roku 
produkuje ok. 250 kg odpadów. Zwrócił uwagę na to, że trudno jest zmienić mentalność 
ludzi, zwłaszcza dorosłych i nauczyć ich prawidłowego gospodarowania odpadami. 
Powiedział zebranym, że nowelizacja ustawy o utrzymaniu porządku i czystości umożliwi 
gminie zarządzanie gospodarką odpadową, a także wprowadzi tzw. „podatek śmieciowy”.  
Z terenu naszej Gminy odpady będzie odbierała tylko jedna firma, co umożliwi prowadzenie 
pełnej kontroli nad gospodarką odpadową. Dodał, iż Gmina będzie miała 6 miesięcy  
od wejścia nowelizacji wspomnianej ustawy w życie na dostosowanie do niej przepisów 
lokalnych. Poinformował zebranych, że prawdopodobnie w czerwcu uda się nam uruchomić 
oczyszczalnię ścieków, a budowa kanalizacji sanitarnej powinna zakończyć się  
w roku 2012. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
poszczególnych komisji dotyczących omawianego sprawozdania. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożone sprawozdanie, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
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Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożone sprawozdanie – 14 za. 
 
Ad. 10. 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę na kolejny punkt w porządku obrad, a mianowicie raport  
z realizacji Programu Ochrony Środowiska za lata 2009 – 2010, stanowiący załącznik nr 8  
do niniejszego protokołu. Raport został omówiony szczegółowo na posiedzeniach komisji. 
Zapytał czy radni mają jeszcze jakieś pytania. 
Pytań nie zadano. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
poszczególnych komisji dotyczących omawianego raportu. 
 
Wszystkie komisje jednogłośnie przyjęły przedłożony raport, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożony raport – 14 za. 
 
Ad. 11. 
a) 
T. DŻYGAŁA poprosił o krótkie wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie: 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy  
w Rodzinie dla Gminy Kobylin na lata 2011 – 2016. 
I. DOMASZEWSKA powiedziała, że zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu przemocy  
w rodzinie opracowanie i realizacja systemu przeciwdzia łania przemocy w rodzinie należy  
do zadań własnych gminy. Jedną ze składowych tego systemu jest opracowanie i realizacja 
gminnego programu. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy 
Kobylin na lata 2011 – 2016. 
 

UCHWAŁA NR V/16/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kobylin na lata 2011 – 2016 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę na kolejny punkt porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie: trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego Gminy Kobylin oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
I. DOMASZEWSKA wyjaśniła, że powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego jest kolejnym 
ogniwem działania systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie. W skład Zespołu 
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wchodzą przedstawiciele instytucji pomocy społecznej, policji, oświaty, kuratorzy, mogą 
wchodzić przedstawiciele prokuratury.  
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: trybu i sposobu powoływania  
i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Kobylin oraz szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania. 
 

UCHWAŁA NR V/17/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego Gminy Kobylin oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania 
 

została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
c) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie uchwały  
w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie ustalenia opłat  
za użytkowanie gruntów stanowiących własność gminy. 
BURMISTRZ powiedział, że projekt omawianej uchwały został przedstawiony radnym  
w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym do uchwały z grudnia 2010 roku zmieniającej 
uchwałę, której dotyczy projekt. Dodał, iż nie zmieniły się przepisy prawne, tylko stanowisko 
organu nadzorczego.  
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej 
w Kobylinie w sprawie ustalenia opłat za użytkowanie gruntów stanowiących własność 
gminy. 
 

UCHWAŁA NR V/18/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie ustalenia opłat  
za użytkowanie gruntów stanowiących własność gminy 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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d) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie  
w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, 
których przedmiotem jest ta sama nieruchomość był omawiany na posiedzeniach komisji. 
J. PALUSZKIEWICZ powiedział, że w świetle obowiązujących przepisów Burmistrz musi 
mieć zgodę Rady na przedłużenie umów dzierżawnych na okres do 3 lat na rzecz tych samych 
dzierżawców, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Dodał, że wszyscy 
dzierżawcy, których dotyczy omawiany projekt mają uregulowane swoje zobowiązania 
podatkowe i dzierżawne wobec Gminy. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie  
w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, 
których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
 

UCHWAŁA NR V/19/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym  
na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, których przedmiotem jest  

ta sama nieruchomość 
 

została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
e) 
T. DŻYGAŁA zapytał radnych, czy mają jakieś pytania, wnioski bądź uwagi do projektu 
uchwały w sprawie: ustalenia wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 
podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie. 
M. DYMARSKI ponowił wniosek o obniżenie wynagrodzenia Wiceprzewodniczącego Rady  
do wysokości 14% minimalnego wynagrodzenia. Jest to wynagrodzenie wysokości diety 
przewodniczących komisji stałych. 
T. DŻYGAŁA przeprowadził głosowanie nad przyjęciem wniosku radnego M. Dymarskiego. 
 
Rada Miejska odrzuciła wniosek, głosując w następujący sposób: 5 za, 7 przeciw,  
2 wstrzymujące.  
 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 2 za, 3 przeciw, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za, 1 wstrzymujący. 
 
T. DŻYGAŁA odczytał treść projektu uchwały w sprawie: ustalenia wysokości diet oraz 
należności z tytułu zwrotu kosztów podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie. 
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UCHWAŁA NR V/20/11 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: ustalenia wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 
radnych Rady Miejskiej w Kobylinie. 

 
została podjęta. Radni głosowali w następujący sposób: 8 za, 3 przeciw i 3 wstrzymujące. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
f) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2010 
omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych Rady. Poprosił 
przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania  
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwa ły. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2010. 
 
 

UCHWAŁA NR V/21/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2010 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
g) 
T. DŻYGAŁA zapytał radnych o to, czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały  
w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie 
za rok 2010. 
Pytań nie zadano, w związku z czym poprosił przewodniczących poszczególnych komisji 
stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania 
projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: podziału wyniku finansowego 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2010. 
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UCHWAŁA NR V/22/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  
w Kobylinie za rok 2010. 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
h) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie uchwały  
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej 
w Kobylinie za rok 2010. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2010. 
 

UCHWAŁA NR V/23/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2010 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
i) 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji o przedstawienie 
wyników głosowania nad projektem uchwały w sprawie: podziału wyniku finansowego 
Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2010. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
T. DŻYGAŁA odczytał treść projektu uchwały w sprawie: podziału wyniku finansowego 
Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2010. 
 

UCHWAŁA NR V/24/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: podziału wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej  
w Kobylinie za rok 2010 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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j) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: nie wyrażenia zgody  
na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 środków stanowiących fundusz sołecki 
został omówiony na posiedzeniach komisji. 
SEKRETARZ dodał, że rozstrzygnięcie sprawy, czy w budżecie Gminy będzie wyodrębniony 
fundusz sołecki, czy też nie jest obowiązkiem nałożonym na radę gminy przez ustawę  
o funduszu sołeckim. Podobnie jak w latach poprzednich zapytaliśmy o zdanie na ten temat 
sołtysów i nie wyrazili oni chęci utworzenia funduszu sołeckiego. W związku z powyższym 
prosimy o  podjęcie powyższej uchwały. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: nie wyrażenia zgody  
na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 środków stanowiących fundusz sołecki. 
 

UCHWAŁA NR V/25/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 
środków stanowiących fundusz sołecki 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
k) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XLV/259/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 22 października 2010 r. w sprawie: przyjęcia Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin  
na rok 2011 omawiany był na posiedzeniach komisji przez Przewodniczącego Miejsko – 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (M-G KRPA) – A. Lesinskiego. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, że przy uchwalaniu Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych radni pytali o to, czy jest możliwość zmiany 
niektórych planowanych wydatków i przeniesienie środków na inne zadania. Wtedy takiej 
możliwości nie było, a teraz okazuje się, że na skutek zaniechania niektórych spraw można 
dokonać zmian w Programie. Jego zdaniem nie należy wierzyć przedstawicielom tej Komisji. 
T. DŻYGAŁA zaznaczył, że i tak ostateczna decyzja co do projektu budżetu Gminy należy  
do Rady Miejskiej. 
A. LESINSKI powiedział, że członkowie M-G KRPA nie byli świadomi błędów jakie 
popełniali corocznie przy układaniu planu wydatków na zadania ujęte w Programie. Między 
innymi pomijano wszelkie składki odprowadzane od wynagrodzeń. Pod koniec roku ciągle 
brakowało pieniędzy na realizację zadań ujętych w programie i Komisja nie wiedziała 
dlaczego, gdyż nie przekraczała kosztów przydzielonych na poszczególne zadania. Dzięki 
pomocy pani K. Nelle – zastępującej skarbnika udało się poprawić plan wydatków już teraz. 
W związku z powyższym ma nadzieję, że w tym roku środków finansowych nie zabraknie, a 
błąd przy projektowaniu budżetu nie będzie już powielany. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że Przewodniczący M-G KRPA zawsze zapewniał,  
że zaplanowany budżet wystarczy na wydatki Komisji, ale w praktyce brakowało tych 
pieniędzy w ostatnich latach. Dodał, że członkowie może i nie mają złych zamiarów,  
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ale kiedy radni chcą pewnych zmian w planie wydatków, to twierdzą, że nie ma takiej 
możliwości, a obecna sytuacja pokazuje, że jest jednak inaczej.  
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 3 za, 2 przeciw, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XLV/259/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 22 października 2010 r. w sprawie: przyjęcia Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin  
na rok 2011. 
 

UCHWAŁA NR V/26/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr XLV/259/10 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia  
22 października 2010 r. w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2011 
 

została podjęta. Radni głosowali w następujący sposób: 11 za, 3 przeciw. Uchwała 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
l) 
T. DŻYGAŁA poprosił o krótkie omówienie projektu uchwały w sprawie: zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025. 
K. NELLE wyjaśniła, że zmiany dochodów i wydatków są tylko w roku 2011 i spowodowane 
są zmianami w budżecie, natomiast zmiany dotyczące spłaty długu w latach kolejnych 
wynikają ze zmian wysokości deficytu budżetowego. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
G. OKUPNIK odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025. 
 

UCHWAŁA NR V/27/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin  
na lata 2011 – 2025. 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
m) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę na kolejny punkt w porządku obrad, a mianowicie podjęcie 
uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011.  
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K. NELLE powiedziała, że proponowane zmiany zostały szczegółowo omówione podczas 
posiedzeń poszczególnych komisji. Dodała, że łączną kwotę dochodów budżetowych na rok 
2011 ustala się na poziomie 20.000.874 zł, z czego dochody bieżące to kwota 19.590.110 zł,  
a dochody majątkowe – 410.764 zł, natomiast łączną kwotę wydatków ustala się na poziomie 
22.738.958 zł, z czego wydatki bieżące wynoszą 19.444.708 zł, a wydatki majątkowe – 
3.294.250 zł. Dodała, że deficyt budżetu zmniejsza się do kwoty 2.738.084 zł. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
T. DŻYGAŁA odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin  
na rok 2011. 
 

UCHWAŁA NR V/28/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2011 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011 
 

została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. 
W. POPIOŁEK poinformował zebranych o wyborach członków do Izb Rolniczych 
zaplanowanych na dzień 3 kwietnia br. Lokal wyborczy znajdował się będzie w sali ślubów 
Urzędu Miejskiego w Kobylinie i otwarty będzie w godzinach od 800 do 1800. Kandydaci  
z naszej Gminy to: Marian Dymarski, Grzegorz Okupnik i Adam Pacholski.  
Z. GÓRSKI powiedział, że po raz pierwszy od ponad 20 lat spotkał się z tym, żeby 
oszczędności w budżecie szukać zmniejszając wynagrodzenie jednemu radnemu. Wniosek 
radnego Dymarskiego odebrał jako karę dla radnego Okupnika, nie wie tylko za co.  
W poprzedniej kadencji Rady Wiceprzewodniczący był dobry, a teraz jest nagle zły? 
Zaproponował radnym, aby jeżeli naprawdę szukają oszczędności w budżecie zrzekli się 
najpierw swoich diet, a później przewodniczący Rady Osiedla i sołtysi zrzekną się swoich 
diet. Wtedy będzie można mówić o oszczędnościach. 
W. STYBURSKI powiedział, że z informacji jakie uzyskał na komisji wynika, iż ziemia  
z wykopów pod kanalizację sanitarną dowożona jest za darmo w obrębie 5 km. Poprosił  
o odstąpienie od tych ustaleń w odniesieniu do wsi Kuklinów. W centrum wsi, koło sklepu 
pana Bochny jest mały, zanieczyszczony stawek, który stanowi brzydką i śmierdzącą 
wizytówkę dla Kuklinowa. Jego zdaniem można skanalizować ten krótki odcinek (ok. 25 m)  
i zasypać stawek. Zadeklarował swoją pomoc przy pracach z tym związanych. Poprosił też  
o przypomnienie Dyrektorowi Jelinowskiemu o ścince poboczy i wycince drzew rosnących 
przy drodze w stronę Rojewa. 
T. DŻYGAŁA powiedział, że konieczna jest naprawa nawierzchni drogi na trasie Górka – 
Zalesie Małe oraz wycinka krzewów w pasie lip w kierunku Zalesia Wielkiego.  
W. POPIOŁEK powiedział, że przekaże zgłoszone uwagi Dyrektorowi Jelinowskiemu. 
A. GRZEMPOWSKA pochwaliła się osiągnięciami uczniów z Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej. Jakub Dworczak zajął 3 miejsce w powiatowym konkursie wiedzy pożarniczej, 
natomiast Bartosz Ochocki zdobył 1 miejsce w powiatowych eliminacjach biegów 
przełajowych, przechodząc do etapu wojewódzkiego. 
G. PAZGRAT powiedziała, że drużyna tenisa stołowego ze Szkoły Podstawowej z Zalesia 
Małego była na zawodach w Krzyżu Wielkopolskim i na 16 drużyn zajęła 5 miejsce. Dodała, 
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że dzieci były poza domem cały dzień, a organizatorzy zawodów nie zapewnili zawodnikom 
nawet ciepłych napojów.  
BURMISTRZ powiedział, że w budżecie Gminy na rok bieżący mamy zaplanowaną kwotę  
na sporządzenie dokumentacji dotyczącej adaptacji pomieszczeń w pałacu w Starkówcu  
na potrzeby świetlicy wiejskiej. Zaproponował, aby te środki przeznaczyć na sporządzenie 
dokumentacji na budowę nowej, małej  świetlicy w Starkówcu. Do Urzędu wpłynął wniosek 
firmy zainteresowanej zakupem całego zespołu parkowo – pałacowego pod warunkiem,  
że nie będzie w nim lokatorów. Dwa mieszkania w pałacu są już puste i wymagają remontu, 
ale nie podjął jeszcze decyzji czy przeznaczy je do dalszego wynajmu. Zleciliśmy 
projektantowi wstępną wycenę adaptacji pomieszczeń w pałacu na potrzeby wiejskie. Koszt 
tego remontu będzie wyższy niż budowa nowej świetlicy, tym bardziej, że konserwator 
zabytków narzuca nam wykonanie kosztownych remontów w tym obiekcie. Dodał,  
że w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich jest możliwość dofinansowania 
budowy małej świetlicy wiejskiej. Szacunkowy koszt tej inwestycji to kwota  
ok. 400-450 tys. zł. Gmina ma grunty, na których możnaby wybudować świetlicę  
w Starkówcu. Poprosił radnych o to, aby rozważyli jego propozycję i podjęli decyzję w tej 
sprawie. Ponadto poinformował zebranych, że Urząd Marszałkowski Województwa 
Wielkopolskiego ogłosił konkurs pn. „Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Do konkursu 
zgłosiliśmy 6 miejscowości: miasto Kobylin i wsie: Górka, Kuklinów, Rębiechów, Smolice  
i Wyganów. Przyznane środki mogą być przeznaczone na następujące zadania: 
zagospodarowanie przestrzeni publicznej, odtwarzanie dziedzictwa przyrodniczego  
i krajobrazowego, rozwój turystyki i rekreacji, przebudowa, remont lub wyposażenie 
obiektów małej architektury, zagospodarowanie zbiorników i cieków wodnych, a także 
realizację projektów o charakterze ekologicznym. Do tej pory wpłynął do Urzędu wniosek  
o zagospodarowanie zbiornika wodnego przy świetlicy w Wyganowie, również trzeba 
zagospodarować teren przy zbiorniku we wsi Górka. Konkurs podzielony jest na dwa etapy: 
w pierwszym można uzyskać do 5.000 zł dofinansowania na sporządzenie dokumentacji, 
natomiast w drugim etapie dofinansowanie może wynieść do 80% kosztów, nie więcej niż 
40.000 zł, przy udziale własnym 20%. W najbliższym czasie spotkamy się z sołtysami tych 
miejscowości w celu omówienia szczegółów konkursu.   
J. PATRYAS powiedział, że jego zdaniem Gmina powinna skorzystać z okazji i sprzedać 
cały zespół parkowo – pałacowy, gdyż wymaga on ogromnych nakładów finansowych,  
a dzięki temu wieś Starkówiec mogłaby w końcu doczekać się nowego obiektu. Zaapelował 
do pozostałych radnych, aby poparli propozycję Burmistrza. 
T. DŻYGAŁA poparł propozycję Burmistrza. Uważa, że Gmina powinna sprzedać pałac  
i jednocześnie pozbyć się problemów z nim związanych. 
A. PACHOLSKI zapytał o to, czy są mieszkania dla rodzin obecnie mieszkających w pałacu. 
BURMISTRZ powiedział, że jest perspektywa uzyskania mieszkań dla tych rodzin. Jedna 
rodzina jest liczna, więc prawdopodobnie trzeba będzie poszukać dla niej dwóch mieszkań. 
Firma, która zgłosiła chęć kupna zespołu parkowo – pałacowego nie określiła terminu 
wykupu.  
T. DŻYGAŁA przypomniał radnym, że termin składania oświadczeń majątkowych upływa  
w dniu 30 kwietnia. Poprosił radnych, żeby nie czekali do końca tego terminu.   
 
Ad. 13. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1630. 
 
Protokołowała: J. Grobelna                                            

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Tadeusz Dżygała 

 


